
Zapytanie nr 72/18 radnej Wioletty Paprockiej-Ślusarskiej  
w sprawie zwiększenia kosztów funkcjonowania spółek w związku z 
zapowiadaną podwyżką cen energii elektrycznej 

Warszawa 19.12.2018 r. 

Szanowny Panie Przewodniczący, 
działając na podstawie § 22 pkt. 1, 2 Regulaminu Obrad Sejmiku, składam na ręce Pana 
Przewodniczącego interpelację do Zarządu o następującej treści: 
 
W związku z zapowiadaną podwyżką cen prądu proszę o informację jak zwiększą się koszty 
funkcjonowania spółek? Proszę  szczególnie o  dane dotyczące szpitali działających w 
formie spółki.  
 

Z poważaniem, 

Wioletta Paprocka-Ślusarska 
 


